

Go Green with RBHK - Transforming the F&B Industry for a Sustainable Future
與 RBHK 攜手綠色發展 - 引領餐飲業邁向可持續未來

The Hong Kong government has vigorously promoted policies to transform the city into a greener urban environment. The upcoming single-use plastics regulation will greatly impact consumption and dining habits of citizens and the F&B industry. As part of the F&B industry, Restaurant, Bar & Café Hong Kong (RBHK) has always regarded promoting environmental protection, carbon reduction, and circular development as its responsibility.



近年香港政府大力推動政策，務求打造更綠色的城市。即將實施的管制即棄塑膠餐具新規定，將深影響市民和餐飲業的消費及用餐習慣。作為餐飲業的一份子，香港餐飲展 (RBHK) 一直視推動環保、減碳及可循環發展為己任。

Therefore, the exhibition will host forums and seminars, providing a platform for visitors and exhibitors to explore environmental challenges faced by the F&B industry and the broader community, as well as discuss potential solutions. Together, we can work towards building a healthier and greener city.

為此，今屆展覽將舉辦座談會及研討會，為參觀者和參展商提供交流環保問題及解決方案的平台，共同努力打造更健康的綠色都市。

Natural & Organic Academy Speaker Lineup
天然及有機學堂演講嘉賓陣容



***RSVP for N&O Academy!**
***立即登記！**

*RSVP for the Natural & Organic Academy sessions opens only to Restaurant, Bar & Café Hong Kong 2024 visitors, please [click here](#) to register as visitor if necessary.
 *此環節只開放予香港餐飲展註冊買家。如有需要，請[點擊此處](#)登記成為買家。

Our Green Exhibitors 我們的綠色參展商

Sustainable Seafood 可持續海鮮		Sustainable Coffee Beans 可持續咖啡豆	
 M&C Asia Limited 5G-B03	 South Stream Seafoods Limited 5G-E10	 Kim House Company Limited (Aquiare) 5E-Z04	
Sustainable Packaging 可持續包裝			
 Easy Printing Network Limited 5F-C01	 Vegware Hong Kong Limited 5E-E11	 Hans International Limited 5F-D24	
Vegetables and Fresh Produce 蔬菜和新鮮農產品			
 King Thai Premium Vegetable Limited 5E-E12	 Wa Kee Vegetable Stall Limited 5E-F05	 Chun Wo Holdings (Hong Kong) Limited 5E-E23	

Better Stands Scheme
Better Stands 綠色展位優化計劃

This year, Restaurant, Bar & Café Hong Kong (RBHK) proudly introduce the **Better Stands Certification**. This certification recognises and celebrates exhibitors who are making significant efforts to reduce their environmental impact by using sustainable practices in their stand design and operations. The certification aims to encourage and promote sustainable practices in the exhibition industry and to raise awareness about the importance of sustainability. To be eligible for the certification, exhibitors must meet certain minimum requirements, including:

今年香港餐飲展 (RBHK) 推出「**Better Stands 綠色展位優化計劃**」。此認證旨在表彰和嘉許那些在展位設計和運營中採用可持續做法，從而大幅減少環境影響的參展商。此認證旨在鼓勵和推動展覽行業實踐可持續發展，提高人們對可持續性重要性的認識。要獲得此認證，參展商必須滿足以下最低要求，包括：



- Better Stands**
- 100% reuse of stand structure and walls 重用展位結構和牆壁
 - 100% reuse of floor platform 重用地板平台
 - 100% reuse of furniture and equipment 重用傢俱和設備
 - 100% reuse of lightings 重用照明設備

Register as Visitor
立即登記成為買家